
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 16.12.2019 o 18,00 h v zasadacej 

miestnosti obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 9 poslancov z celkového počtu 
9.  
Predsedajúca navrhla úpravu a presun v jednotlivých bodoch nasledovne:  
5a – Všeobecne záväzne nariadenie č. 21/2019 Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska,  
5b -  Žiadosť ZŠ a MŠ o poskytnutie finančných prostriedkov na osobné náklady asistenta pre dieťa so 
zdravotným znevýhodnením v materskej škole, 
5c - Návrh rozpočtu školy, materskej školy, VŠJ, ŠKD na rok 2020 
5d - Návrh – Príloha č. 1 k VZN o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ 
Takže  bod č. 8 bude presunutý na 5a) a všetky ďalšie body programu sa číselne posunú. 

Výsledok hlasovania: Prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, - návrh schválený 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania aj s úpravami. 
Výsledok hlasovania: Prítomných 9, za: 9, zdržal sa: 0, proti: 0, - návrh schválený 

 
Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia predsedajúca určila poslancov OZ –  Ivana Miklošíka 
a Lenku Hanákovú. 
 
 

bod 2a), 2b) 
Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Správa z kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Šintava 

     Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia a Správa z kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky obce boli zverejnené a  tvoria prílohu zápisnice. 
     V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci: Ištok, Kavoň, Šimulčík.  
     Poslanec Ištok predložil návrh na uznesenie, kde navrhuje doplniť správu hlavnej kontrolórky 

z dôvodu nedostatočného vypracovania  v zmysle uznesení č. 43,48 a dopĺňa aj uznesenie č. 47. 

      Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie č. 150 v znení: Obecné zastupiteľstvo súhlasí, že 

uznesenie č. 2/OZ-2007 bolo schválené účelovo, aby bolo možné využívať súkromný telefón 

a súkromné auto v prospech obce, max. poskytnutá suma resp. limit na takýto účel použitia 

súkromného telefónu resp. súkromného auta bol schválený vo výške 500 Sk na telefón a 2500 Sk na 

auto, uvedený limit sa uplatňoval len v prípade využívania súkromných prostriedkov v prospech 

obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 4 (Csemezová,  Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 1 (Ištok), zdržal sa  
4 (Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková) – návrh neprijatý 
 
     Hlasovanie za návrh poslanca Ištoka  -  návrh uznesenia č.  151 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia s tým, že 
uznesenia č. 43, 47, 48 neboli dostatočne vypracované. 
      



Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 5 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), zdržal sa 4 

(Csemezová,  Kavoň, Matušica, Miklošík) – návrh prijatý 

 
 
bod 3) 
Vzdanie sa funkcie hlavného kontrolóra obce Šintava 
     Predsedajúca oboznámila prítomných s oznámením hlavnej kontrolórky obce Márie Vedródyovej, 
Šintava č. 286 o vzdaní sa funkcie hlavného kontrolóra obce v zmysle § 18a, ods. 8 písm. a) zákona 
SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov dňom 30.11.2019. 
     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 152 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 
vzdanie sa funkcie hlavnej kontrolórky obce Márie Vedródyovej, Šintava č. 286 dňom 30.11.2019. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

 
bod 4) 
Konanie vo veci ochrany verejného záujmu a zamedzenia rozporu záujmov voči M. Holičkovi podľa   

ústavného zákona 357/2004 

     Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie v znení Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
požiada Obec Šintava, podľa čl. 9 ods. 14 zákona 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov, o príjmy Miroslava Holičku dosiahnuté v uplynulom kalendárnom roku 
z výkonu funkcie verejného funkcionára podľa článku 7 ods. 1 písm. d) zákona č. 357/2004 Z.z.  Uvedené 
informácie predloží OZ do najbližšieho zastupiteľstva. 

     Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie v znení Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 

vedomie, že p. Miroslav Holička formálne splnil oznamovaciu povinnosť za rok 2018 v zmysle zákona 

357/2004 Z.z. 

     V rámci rozsiahlej rozpravy vystúpili  poslanci v poradí: Šimulčík, Kavoň, Matušica, Šimulčík, Kavoň, 

Šimulčík, Jurašiková, Kavoň, Šimulčík. 

Poslanec Šimulčík predložil ďalší návrh na uznesenie v znení Obecné zastupiteľstvo v Šintave  berie na 

vedomie odpoveď pána Holičku v takomto znení. 

Po rozprave predsedajúca zahájila hlasovanie za predložené návrhy na uznesenie: 

- návrh na uznesenie č. 153 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie odpoveď pána Holičku 

v takomto znení. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 (Hanáková) – návrh prijatý 
 
- návrh na uznesenie č. 154 Obecné zastupiteľstvo v Šintave požiada Obec Šintava, podľa čl. 9 ods. 14 
zákona 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, 
o príjmy Miroslava Holičku dosiahnuté v uplynulom kalendárnom roku z výkonu funkcie verejného 
funkcionára podľa článku 7 ods. 1 písm. d) zákona č. 357/2004 Z.z.  Uvedené informácie predloží OZ 
do najbližšieho zastupiteľstva. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 



Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

- návrh na uznesenie č. 155 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie, že p. Miroslav Holička 

formálne splnil oznamovaciu povinnosť za rok 2018 v zmysle zákona 357/2004 Z.z. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 4 (Csemezová, Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 2 (Šimulčík, 
Jurašiková), zdržal sa  3 (Hanáková, Tvarožková, Ištok) – návrh neprijatý 

 

bod 5) 

5a) Všeobecne záväzné nariadenie č. 21/2019 Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska  v 

Šintave 

     Návrh všeobecne záväzného nariadenia bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu zápisnice. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 156 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 21/2019 Prevádzkový poriadok multifunkčného ihriska 

v Šintave. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

5b) Žiadosť Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava o poskytnutie finančných 

prostriedkov na osobné náklady asistenta pre dieťa so zdravotným znevýhodnením v materskej 

škole 

    Predsedajúca oboznámila prítomných so žiadosťou školy o poskytnutie finančných prostriedkov na 

osobné náklady asistenta pre dieťa so zdravotným znevýhodnením v materskej škole. 

     V rámci diskusie vystúpili poslanci v poradí: Šimulčík, Kavoň, Hanáková, Csemezová, Kavoň, Ištok, 

Matušica, Šimulčík, Šimulčík. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 157 v znení: Obecné zastupiteľstvo 
v Šintave schvaľuje žiadosť Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava 
o poskytnutie finančných prostriedkov na osobné náklady asistenta pre dieťa so zdravotným 
znevýhodnením v materskej škole vo výške 13 622,- €. Finančné krytie na prvé štyri mesiace bude 
v sume 4 500,- €. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Šimulčík, Ištok) – návrh prijatý 
 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 158 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje, aby obecný úrad hľadal možnosti na preplatenie asistenta.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková,  Miklošík,  Šimulčík, 
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Kavoň, Matušica) – návrh prijatý 
V rámci ďalšej rozpravy vystúpila riaditeľka školy Mgr. Zuzana Endelová.  

Poslankyňa Jurašiková  navrhla opravu schváleného uznesenia - opraviť sumu na 13 700,- € 

a poslednú vetu o finančnom krytí vynechať.  



     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 159 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje žiadosť Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava o poskytnutie 
finančných prostriedkov na osobné náklady asistenta pre dieťa so zdravotným znevýhodnením 
v materskej škole vo výške 13 700,- €.  

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík,  
Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Šimulčík, Ištok) – návrh prijatý 
 

5c) Návrh rozpočtu ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na rok 2020, rozpočet MŠ, VŠJ, ŠKD na rok 

2020 

     Návrh rozpočtu školy, mš, všj, škd na rok 2020 bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň a navrhol navýšenie rozpočtu školy o sumy 2700,- € 

(schválený prevádzkový poriadok) a 13700,- € (schválená asistentka), položka materskej školy, príjmy 

celkom 158 407,- €, nový rozpočet školy bude 754 939,- €. 

     Predsedajúca dala hlasovať za uznesenie č. 160 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 

rozpočet ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava na rok 2020 

09.1.1.1. MŠ 

a) príjmy celkom  158 407,- € 

b) výdavky celkom 158 407,- € 

09.1.2.1. ZŠ 1. stupeň 

a) príjmy celkom 277 103,- € 

b) výdavky celkom 277 103,- € 

09.2.1.1. ZŠ 2. stupeň 

a) príjmy celkom 248 152,- € 

b) výdavky celkom 248 152,- € 

09.5.0. ŠKD 

a) príjmy celkom 37 275,- € 

b) výdavky celkom 37 275,- € 

09.6.0.1. VŠJ 

a) príjmy celkom 34 002,- € 

b) výdavky celkom 34 002,- € 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

5d) Návrh – Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na 

dieťa MŠ a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2020 

     Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ 

a školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2020 bola zverejnená a tvorí 

prílohu tejto zápisnice. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 161 Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
schvaľuje Prílohu č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na 



dieťa MŠ, ŠKD, VŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
 
bod 6a) 
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce  

     Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce bolo zverejnené na úradnej tabuli a tvorí 

prílohu k zápisnici. 

     Predsedajúca dala hlasovať za uznesenie č. 162 Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce. 

    Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

6b) Návrh rozpočtu obce Šintava na roky 2020-2022 

     Návrh rozpočtu obce bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu zápisnice. 
 
Poslanec Kavoň predložil návrhy na uznesenia v znení: 
 
- uznesenie č. 163 Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje presuny v rozpočte nasledovne: bežné 
výdavky zmeniť na 751 550,- €, zvýšenie programu 4.3. o 1334,- €, potom celkový rozpočet spolu: 
1568789,- €  
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
- uznesenie č. 164 Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje presuny v rozpočte nasledovne: zníženie 
programu 4.3. výstavba obce o 13000,- €, zníženie programu 8.10. detské ihriská o sumu 3400,- €, 
nová suma bežné výdavky: 735 150,- €, kapitálové výdavky 3000,- €, finančné operácie výdavkové 
75700,- €, výdavky školy 754 939,- €, výdavky spolu 1 568 789,- €. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 
Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie v znení: 
 
- uznesenie č. 165 Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje presun v rozpočte odmeny a príspevky 
znížiť o 700,- € a presunúť na kultúru do položky materiál. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 166 v znení: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

rozpočet  obce na rok 2020  s uvedenými pripomienkami. 



 Rozpočet na rok 

2020 v € 

Bežné príjmy 1551455 

Kapitálové príjmy 0 

Finančné operácie príjmové  0 

Vlastné príjmy ZŠsMŠ 17334 

Príjmy spolu 1568789 

 

 Rozpočet na rok 

2020 v € 

Bežné výdavky 735150 

Kapitálové výdavky 3000 

Finančné operácie výdavkové 75700 

Výdavky ZŠsMŠ 754939 

Výdavky spolu 1568789 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 
Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 
 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 167 v znení: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

viacročný rozpočet na roky 2021 – 2022.  

 Rozpočet na rok 

2021  v € 

Rozpočet na rok 

2022 v € 

Bežné príjmy 1572466 1582466 

Kapitálové príjmy  0 

Finančné operácie príjmové    

Príjmy spolu 1572466 1582466 

 

 Rozpočet na rok 

2021 v € 

Rozpočet na rok 

2022 v € 



Bežné výdavky 722260 714260 

Kapitálové výdavky   

Finančné operácie výdavkové 75500 75500 

ZŠsMŠ   

 797760 789760 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
bod 7) 
Vyplatenie finančných prostriedkov poslanca na projekt Edukačná kocka – pamätník obetiam 

totalitného  komunistického režimu 

     Poslanec Šimulčík zdôvodnil svoj návrh, že ako poslanec OZ nepožiadal o vyplatenie odmeny, ktoré 

mu náležia na základe „Zásad odmeňovania poslancov ...“ na osobný účet, ale žiada ich použiť na 

vybudovanie a propagáciu Edukačnej kocky. 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 168 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje 
vyplatenie všetkých finančných prostriedkov odmien poslanca Jána Šimulčíka za rok 2019 na 
výstavbu a propagáciu projektu Edukačná kocka na základe §4a, číslo 1,6 podľa Zásady odmeňovania 
poslancov, predsedov a členov komisií Obecného zastupiteľstva a ďalších osôb podieľajúcich sa na 
prípravách a realizácii obecných podujatí a reprezentácií obce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
bod 8) 
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2020 

     Návrh plánu kontrolnej činnosti HK bol zverejnený na úradnej tabuli a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

     Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 169 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2020 a poveruje hlavnú 

kontrolórku obce vykonaním kontrol podľa plánu práce. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
bod 9) 
Žiadosti o dotáciu obce Šintava na rok 2020 

9-1) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 Vinohradnícky a vinársky spolok Šintava 



     Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 170 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 500,- € pre žiadateľa: Vinohradnícky a vinársky 

spolok Šintava, 925 51 Šintava, Kúpeľná 709. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

9-2) Žiadosť o dotáciu obce Šintava na rok 2020 MO Matice Slovenskej Šintava 

     Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 171 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje dotáciu obce Šintava na rok 2020 vo výške 750,- € pre žiadateľa: Miestny odbor Matice 

Slovenskej, 925 51 Šintava, Mierové námestie č. 10 podľa položiek nasledovne: 

- nákup stojanov na piesne 140,- € 
- nákup bielych košieľ 210,- € 
- cestovné výlohy na plánované výjazdy osobným vozidlom, autobusom v okrese Galanta a mimo 
400,- €. 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

9-3) Žiadosť Spolku včelárov Slovenska, Sereďský spolok Juraja Fándlyho, 8. mája 1829/89, Sereď      

o pridelenie dotačných prostriedkov na rok 2020 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 172 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

neschvaľuje žiadosť Spolku včelárov Slovenska, Sereďský spolok Juraja Fándlyho, 8. mája 1829/89 

Sereď o pridelenie dotačných prostriedkov na rok 2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
bod 10) 
10) Návrh investícií na rok 2020   

     Predsedajúca oboznámila prítomných s návrhom investícií na rok 2020, tento tvorí prílohu 

zápisnice.  V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie jednotlivo po položkách: 

Návrh na uznesenie č. 173 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje návrh investície na 

rok 2020 - kanalizácia – oprava čerpadiel 15 000,- € RF, - analýza problémov 10 000,- € výstavba. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

Návrh na uznesenie č. 174 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje návrh investície na 

rok 2020 – Vodovod Nitrianska – riešenie – 5 000,- € 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Kavoň, Matušica, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Miklošík, Jurašiková) – návrh prijatý 



Návrh na uznesenie č. 175 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje návrh investície na 

rok 2020 – Miestne komunikácie: Priečna 30 000,- € + výtlky 8 000,- €, Malá Praha 12 000,- €, 

Panelová 10 000,- €. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Šimulčík), proti 0, zdržal sa  2 (Tvarožková, Hanáková) – návrh prijatý 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 176 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje návrh investície na rok 2020 - nákup videoprojektoru 3000,- €. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 8 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  1 (Csemezová) – návrh prijatý 

V rámci diskusie ohľadne opráv miestnych komunikácií vystúpili poslanci: Šimulčík, Kavoň, Matušica, 

Kavoň, občan Jurčaga, Šimulčík. 

 

Poslanec Šimulčík predložil  návrh na uznesenie č. 177 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

súhlasí, aby bola predložená do najbližšieho zasadnutia informácia, ktoré cesty nie sú vo 

vlastníctve obce a na základe akého právneho titulu môžeme použiť na ich opravu verejné financie. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 4 (Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 2 (Kavoň, 

Matušica), zdržal sa  3 (Miklošík, Ištok, Csemezova) – návrh neprijatý 

V rámci ďalšej diskusie ohľadne dažďovej vody stekajúcej do kanalizácie vystúpili poslanci: Šimulčík, 

Miklošík, Šimulčík, Kavoň, občan Majko. 

Poslanec Šimulčík predložil návrh na uznesenie č. 178 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

schvaľuje, aby opravené cesty boli opravená  tak, aby nestekala dažďová voda do kanalizácie. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 5 (Ištok, Hanáková, Jurašiková, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal 

sa  4 (Csemezová, Kavoň, Matušica, Miklošík) – návrh prijatý 

 

10b) Žiadosť veslárskeho klubu Šintava o opravu strechy na budove veslárskeho klubu  – havarijný 

stav 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 179 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  
schvaľuje žiadosť Veslárskeho klubu Šintava o opravu strechy na budove veslárskeho klubu vo výške 
15 000,- €, ktoré budú čerpané z rezervného fondu. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
bod 11) 
Harmonogram zasadnutí OZ na rok 2020 



     Predsedajúca informovala prítomných s harmonogramom zasadnutí OZ na rok 2020 a predložila 

návrh na uznesenie č. 180 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje harmonogram zasadnutí 

OZ na rok 2020 v dňoch 24.2., 27.4., 22.6., 21.9., 9.11., 14.12.2020. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
bod 12) 
Správa Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2018/2019 
 
     Správa Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave o výchovno-vzdelávacej 
činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2018/2019 bola zverejnená na úradnej tabuli a tvorí 
prílohu tejto zápisnice. 
     Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 181 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 
na vedomie Správu Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka v Šintave o výchovno-
vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2018/2019. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
bod 13) 
Rôzne došlé žiadosti 

- Žiadosť Moniky Marienkovej, Veselé 2 o odkúpenie pozemku. Zámer prevodu bol zverejnený na 
úradnej tabuli po dobu 15 dní.  
Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 182 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie 
na vedomie žiadosť  Moniky Marienkovej, trvale bytom Veselé 2 o  odkúpenie obecného pozemku. 
B) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu 
hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou 
všetkých poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP 
obce nie je určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. 
e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, prevod nehnuteľného majetku 
uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa – pozemok registra CKN 
parc. č. 517/164, druh pozemku zastavaná plocha vo výmere 45 m2, odčlenená z parc.č. 517/116, 
druh pozemku zastavaná plocha, evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na 
katastrálnej mape ako parcela registra C, katastrálne územie Šintava, na LV č. 1,   geometrickým 
plánom č. 41/2019, číslo úradného overenia 591/2019 zo dňa 7.5.2019, za cenu 18,-€  žiadateľovi: 
Monike Marienkovej, Veselé č. 2. V kúpnej zmluve bude uvedená povinnosť zápisu vecného bremena 
prechodu k parcelám. Správny poplatok za návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva 
k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradia kupujúci. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Jurašiková, Matušica, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Kavoň, Hanáková) – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov 



- Žiadosť Ing. Ján Koričanského, Šintava č. 603 o nájom pozemku parc. č. 6104 – ostatná plocha, výmera 

540 m2, parcela registra E. 

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 183 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 

vedomie žiadosť Ing. Jána Koričanského, Šintava 603 o nájom pozemku. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

- Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o zabezpečenie obstarania zmeny a doplnkov  

v Územnom pláne obce Šintava Zmeny a doplnky 1/2014.  

Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 184 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na 
vedomie žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o zabezpečenie obstarania zmien 
a doplnkov  Územného plánu obce Šintava (ÚPN-O Šintava) a súhlasí s obstaraním územnoplánovacej 
dokumentácie Územný plán obce Šintava, Zmeny a doplnky podľa predloženej žiadosti za podmienky, 
že navrhovateľ zmien a doplnkov ÚPN-O Šintava uhradí všetky náklady spojené s obstaraním 
predmetnej územnoplánovacej dokumentácie. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 

- Žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemku (IBV Nad Vŕškom). Po rozprave 

bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 185 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie 

na vedomie žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 381 o nájom pozemkov (IBV Nad Vŕškom) 

s tým, že tento nájom bude predmetom rokovania po schválení zmeny Územného plánu obce Šintava. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková), proti 0, zdržal sa  0 – návrh prijatý 

 
 
bod 14) 
Správa o uskutočnených aktivitách v obci za rok 2019 

      Predkladateľ návrhu poslanec Šimulčík oboznámil prítomných, že správa by mala obsahovať všetky 

investičné aktivity, opravy, zavedené služby pre občanov ..., ktoré boli financované z daní obyvateľov 

obce. 

     V rámci diskusie vystúpil poslanec Matušica, Kavoň. 

     Predsedajúca predložila návrh na uznesenie č. 186 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  

schvaľuje vypracovanie správy o uskutočnených aktivitách (opravách, vybudovaných objektov, 

zavedených služieb pre občanov ...) uskutočnených starostkou obce v obci Šintava v roku 2019. 

Správa bude predložená OZ písomne, na najbližšom zasadnutí OZ. 

Výsledok hlasovania: prítomných 9 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Kavoň, Matušica, 

Miklošík, Šimulčík, Tvarožková) za 7 (Csemezová, Ištok, Hanáková, Jurašiková, Miklošík, Šimulčík, 

Tvarožková), proti 0, zdržal sa  2 (Kavoň, Matušica) – návrh prijatý 



 

bod 15) 
Interpelácia poslancov 

     V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- Poslankyňa Hanáková – pripomienkovala lampy pred domom,  žľab je rozpadnutý, betón je 

vydratý, nie je dokončená vsakovacia jama – starostka odpovedala že sa to rieši 

- Poslanec Kavoň – návrh starostke odmenu vo výške 40% z jej základného platu 

- Poslanec Šimulčík – súhlasí, vyslovil obavy, či zákon dovoľuje dávať odmeny 

- prestávka 10 minút 

- Tvarožková – po správe o činnosti na najbližšom zasadnutí sa bude o odmenách rokovať 

- Šimulčík – myslí si, že sa zrušili odmeny. 

 

bod 16) 
Diskusia 

     V rámci diskusie vystúpili občania v poradí: Václav Jurčaga, Erik Herceg, Zuzana Endelová, Miloš 

Majko, Ján Kavoň, Miloš Majko, Teodor Vedródy, Jozef Pavlovič, Štefan Koričanský, Teodor Vedródy, 

Miloš Majko. 

     Na všetky diskusné príspevky odpovedala starostka obce. 

 

bod 17) 
Z á v e r         

 
     Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava R e ž n á k o v á , starostka obce 

 
 
 
 


